
Zápisnica  
 

z ustanovujúceho zasadania Obecného zastupiteľstva v Podbieli  
zo dňa  22. decembra 2010 

 
Prítomní:   JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   
Poslanci:    Bc. Pavol Kudzbel, Ing. Iveta Kanderková, Pavol Loffaj, Slavomír Korčuška, 

Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, Rudolf Veselý     
Hl. kontrolór obce:   Viera Bebejová  
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   
 
K bodu číslo 1: Otvorenie  
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva, predsedu 
volebnej komisie a občanov obce. Ďalej oboznámil všetkých prítomných s priebehom dnešného 
zasadania.  
 
K bodu číslo 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
Z overovateľov zápisnice starosta určil Rudolfa Veselého a Ľubomíra Franka  Za zapisovateľku 
Alenu Mišunovú. 
 
K bodu číslo 3: Oznámenie výsledkov volieb do orgánov samosprávy obce a odovzdanie 
osvedčenia o zvolení novozvolenému starostovi obce a poslancom obecného zastupiteľstva 
Predseda volebnej komisie Jozef Klimčák prečítal zápisnicu miestnej volebnej komisie, čím 
oboznámil prítomných s výsledkami volieb do orgánov samosprávy obce. Novozvolenému 
starostovi obce odovzdal Osvedčenie o zvolení. Zápisnica miestnej volebnej komisie tvorí prílohu 
zápisnice. 
 
K bodu číslo 4: Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce 
Novozvolený starosta obce  JUDr. Jozef Domiňák prečítal a podpísal zákonom stanovený sľub 
starostu obce. 
 
K bodu číslo 5 : Zloženie sľubu novozvolených poslancov obecného zastupiteľstva  
Zvolení poslanci obecného zastupiteľstva Ing. Iveta Kanderková, Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, 
Rudolf Veselý, Slavomír Korčuška, Dušan Dvorský a Ľubomír Franko dostali od predsedu miestnej 
volebnej komisie Osvedčenia o zvolení, starosta obce prečítal sľub poslanca a všetci prítomní 
novozvolení poslanci ho podpísali, čím zložili zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 
zastupiteľstva. 
 
K bodu číslo 6: Vystúpenie novozvoleného starostu obce 
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák predniesol príhovor,  v ktorom poďakoval občanom, ktorí mu  
dali svoj hlas vo voľbách, ale aj prítomným poslancom obecného zastupiteľstva za prejavenú 
dôveru. Príhovor tvorí prílohu zápisnice.  
 
K bodu číslo 7:  Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva funkciou zástupcu starostu obce  
V zmysle § 13b ods.1, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení starosta obce poveril 
vykonávaním funkcie zástupcu starostu obce poslanca obecného zastupiteľstva Bc. Pavla Kudzbela. 
Zhodnotil kladné výsledky vzájomnej spolupráce za uplynulé volebné obdobie a odovzdal mu 
poverovaciu listinu.   
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K bodu číslo 8: Schválenie programu rokovania ustanovujúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva 
Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. 
Zo strany poslancov nebol žiaden doplňujúci návrh, preto starosta obce navrhol doplniť ako bod 16  
,,Schválenie vypracovania projektu na vykonanie výmeny okien a dverí  na objekte materskej školy 
vrátane úpravy termoregulácie vykurovania objektu“. Následne sa body 16 a 17 označia ako body 
17 a 18 programu.  
Hlasovaním „za“  doplnenie programu aj za takto upravený navrhovaný program boli všetci 7 
prítomní poslanci. 
Obecné zastupiteľstvo sa riadilo týmto programom.  
 
K bodu číslo 9: Voľba návrhovej komisie  
Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov Ing. Ivetu Kanderkovú a Pavla Loffaja. Nikto 
z poslancov nemal iný návrh. Hlasovaním „za“ Ing. Ivetu Kanderkovú  bolo 6 poslancov, 1 sa 
zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ Pavla Loffaja bolo 6  poslancov, 1 sa zdržal hlasovania.  
 
K bodu číslo 10: Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať 
a viesť zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Starosta obce vysvetlil prítomným poslancom aj občanom, že podľa ustanovení § 12 ods. 2,3,5,6, 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení je potrebné určiť poslanca, ktorý bude zvolávať 
rokovania obecného zastupiteľstva v prípadoch podľa citovaných ustanovení zákona. Navrhol 
poslanca Rudolfa Veselého. Nikto z poslancov nemal iný návrh. Za poverenie Rudolfa Veselého  
hlasovali 6 poslanci, jeden sa zdržal hlasovania.   
 
K bodu číslo 11: Schválenie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel, ktorým sa 
mení štatút Obce Podbiel 
Starosta vysvetlil dôvod prijímania navrhovaného nariadenia. Uviedol, že navrhované VZN bolo 
vystavené na verejnej výveske v zákon stanovenej lehote. Na jeho úpravu  neprišli zo strany 
občanov, ani poslancov žiadne pripomienky.  Hlasovaním ,,za“ predložený návrh hlasovalo 
všetkých 7 prítomných poslancov. 
 
K bodu číslo 12: Voľba predsedov komisií obecného zastupiteľstva 
Starosta obce informoval poslancov a prítomných, aké komisie budú v zmysle schváleného VZN 
podľa predchádzajúceho bodu zasadania pracovať pri obecnom zastupiteľstve. V ďalšom predložil 
poslancom návrhy na voľbu predsedov komisií takto -  za predsedu finančnej komisie a správy 
majetku Ing. Ivetu Kanderkovú, Pavla Lofaja za predsedu sociálnej  komisie, Rudolfa Veselého za 
predsedu komisie na prešetrovanie sťažností a ochrany verejného záujmu, Slavomíra Korčušku za 
predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku, Dušana Dvorského za predsedu komisie pre 
ochranu životného prostredia, Ľubomíra Franka za predsedu komisie pre kultúru a šport, Bc. Pavla 
Kudzbela za predsedu  komisie  stavebnej. V diskusii nikto nemal iné návrhy. Hlasovalo sa za  
jednotlivých predsedov komisií. Za Ing. Ivetu Kanderkovú ako predsedu komisie finančnej a správy 
majetku hlasovalo 6 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. Za Pavla Lofaja ako predsedu sociálnej  
komisie hlasovalo 6 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. Za Rudolfa Veselého ako predsedu komisie 
na prešetrovanie sťažností a ochrany verejného záujmu hlasovalo 6 poslancov, 1 sa zdržal 
hlasovania. Za Slavomíra Korčušku ako predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku 
hlasovalo 6 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. Za Dušana Dvorského ako predsedu komisie pre 
ochranu životného prostredia hlasovalo 6 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. Za Ľubomíra Franka 
ako predsedu komisie pre kultúru a šport hlasovalo 6 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. Za Bc. 
Pavla Kudzbela ako predsedu  komisie  stavebnej hlasovalo 6 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. 
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Starosta obce na záver konštatoval, že boli zvolení všetci predsedovia komisií a nevhol obecnému 
zastupiteľstvu, aby uložilo úlohu všetkým predsedom komisií predložiť na nasledujúcom zasadaní 
obecného zastupiteľstva návrhy na voľbu členov komisií. Hlasovaním „za“ boli za uloženie úlohy 
všetci prítomní poslanci. 
 

    K bodu číslo 13: Schválenie plánu zasadaní obecného zastupiteľstva na rok 2011 
Pre lepšiu informovanosť občanov a zadelenie si pracovného času poslancov obecného 
zastupiteľstva navrhol starosta obce plán zasadaní obecného zastupiteľstva na rok 2011, a to v 
mesiacoch január, apríl, júl, október a december, spravidla v posledný piatok mesiaca o 16-tej 
hodine. V prípade nevyhnutnosti sa zvolá zasadanie aj v inom termíne, urobí sa tak formou 
mimoriadneho zasadania. Poslanci nemali iný návrh, tak sa hlasovalo. ,,Za“ navrhnutý plán 
zasadaní hlasovali všetci 7 prítomní poslanci. 

 
    K bodu číslo 14: Schválenie platu starostu obce  

Plat starostovi obce prináleží v  zmysle ustanovenia § 4 zákona č. 253/1994 Zb. a v súlade 
s uznesením obecného zastupiteľstva č. 4/2010 bod B/4 vo výške 2,2 násobku priemernej mesačnej 
mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve, ktorý je platom minimálnym. Poslanci ho môžu 
svojim rozhodnutím zvýšiť o 100%. Vyzval poslancov, či má niekto návrh na úpravu platu starostu 
do nasledujúceho obdobia. Poslanec Franko sa informoval na výšku súčasného platu starostu, tento 
mu odpovedal, že dostáva základný plat v zmysle zákona. Nikto z poslancov návrh nepredložil. 
Hlasovaním ,,za“ plat vo výške 2,2 násobku v zmysle zákona hlasovalo všetkých 7 prítomných 
poslancov. 
 
K bodu číslo15:  Schválenie odmeny zástupcu starostu obce  
Starosta obce navrhol zástupcovi starostu odmenu za výkon funkcie v sume 132,- € mesačne. 
Otvoril k návrhu diskusiu. Do diskusie sa  nikto neprihlásil.  Hlasovaním ,,za” predložený návrh 
odmeny vo výške 132,- eur mesačne boli 6 prítomní poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. 
 
 K bodu číslo16: Schválenie vypracovania projektu na vykonanie výmeny okien a dverí  na 
objekte materskej školy, vrátane úpravy termoregulácie vykurovania objektu  
Starosta obce informoval poslancov a prítomných občanov o výzve ekofondu, v rámci ktorej je 
možné žiadať peniaze na vykonanie výmeny okien a dverí v objektoch školských zariadení, 
konkrétne u nás by išlo o materskú školu. Za týmto účelom je potrebné vypracovanie a podanie 
projektu vrátane úpravy termoregulácie vykurovania objektu, a to v rámci programu zlepšenia 
energetickej hospodárnosti budov. Nastavené podmienky na podanie žiadosti umožňujú, aby takáto 
žiadosť mohla byť podaná aj u nás. Otvoril k problému diskusiu. Nikto z poslancov k veci 
nevystúpil. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh vypracovať projekt a podať žiadosť boli všetci 
prítomní 7 poslanci, ktorí zároveň splnomocnili starostu na uzavretie prípadných záväzkových 
vzťahov, vyplývajúcich z realizácie projektu.    
 
K bodu číslo 17: Diskusia:   
Starosta vyzval poslancov a občanov na prednesenie svojich príspevkov alebo návrhov do diskusie. 
Poslanec Pavol Loffaj sa spýtal, či sa nedajú poodhŕňať cesty, lebo sa nedá prejsť. Odpovedal 
starosta obce, že pluhom sa nedá poodhŕňať, lebo na ceste je ľad. Obec to určite urobí, keď trochu 
povolí počasie a bude to pluhom možné.  
Poslanec Slavomír Korčuška sa spýtal, ako je to s čistením chodníkov. Odpovedal starosta obce, že 
chodník si má čistiť každý sám pred svojim domom.    
Poslanec Ľubomír Franko hovoril, že ihrisko medzi radovkami sa využíva ako klzisko a že na 
ventil, z ktorého sa čerpala voda, namontovala Oravská vodárenská spoločnosť merač. Odpovedal 
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starosta obce, že vodárenská spoločnosť postupoval v súlade s jej vlastníckymi právami. V prípade, 
že bude potrebné uhradiť výdavky spojené s vytvorením ľadovej plochy, uhradí tieto obec. Starosta 
obce odporučil, aby prednesené diskusné príspevky obecné zastupiteľstvo vzalo  na vedomie. Ďalej 
odporučil obecnému zastupiteľstvu, aby vzalo uznesením na vedomie prednesené výsledky volieb 
do orgánov samosprávy obce prednesené predsedom miestnej volebnej komisie, vystúpenie starostu 
obce a konštatovalo zloženie sľubu starostu a poslancov obecného zastupiteľstva. Za vzatie na 
vedomie a konštatovanie hlasovalo všetkých 7 prítomných poslancov.   
 
K bodu číslo 18:  Záver  
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil rokovanie obecného 
zastupiteľstva.  
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Rudolf Veselý  ............................ 
 

      
    Ľubomír Franko     ............................ 

 
 
 

   JUDr. Jozef Domiňák  
                 starosta  obce 
 
 
 
 
 
 
 Prílohy : - uznesenie číslo 8/2010 
   - pozvánka 1 ks 
  - prezenčná listina 2 ks 
  - sľub starostu 

- sľub poslancov 
- príhovor starostu obce 
- poverenie  zástupcu starostu  
- VZN obce č. 5/2010  


